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Záznam 

zo “ Stretnutia s občanmi” mestskej časti Nebojsa 
zo dňa 7. 11. 2024  

 

Prítomní: v zmysle prezenčnej listiny  

 

“ Stretnutie s občanmi” otvoril primátor mesta Mgr. Kolek, ktorý objasnil dôvody zvolania 

stretnutia. Mesto pravidelne pred každým riadnym MsZ organizuje “ Stretnutie s občanmi”, ale 

nie každý sa ich vie zúčastniť, preto mesto doplnilo aj mestské časti. 

- Oboznámil prítomných občanov s aktuálnymi informáciami mesta, príprave rozpočtu 

na rok 2025. 

- Vzhľadom na aktuálnu situáciu ako aj konsolidačné opatrenia Vlády SR sa v roku 2025 

budú realizovať len nevyhnutné investičné aktivity, resp. tie, ktoré si vyžaduje havarijný 

stav. 

- Poznamenal, že sa podarilo MsÚ zvýšiť počet poplatníkov daní a poplatkov za TKO. 

Zároveň poznamenal, že na rozdiel od iných miest sa nebude musieť pristúpiť k zmene 

poplatkov plošne, maximálne sa budú vykonávať určité úpravy poplatkov /vekové 

kategórie /. 

- Zdôraznil, že výber financií z daní za rozvoj bude investovaný v danom katastri 

- Informoval o záveroch z porady so zástupcami Výborov mestských častí, ktoré sa 

uskutočnilo dňa 30. 10. 2024. 

- Informoval prítomných občanov o dlhodobom zámere občana Klementa /výstavba 

tenisových kurtov/, ktorý bol prizvaný na stretnutie, nakoľko mesto obdŕžalo záporné 

stanovisko Výboru mestskej časti k danému zámeru. Bol by rád ak by sa verejne 

rozdiskutovala problematika. 

 

Pripomienky, podnety zo strany občanov:   

 
J. Klement – občan 

- predstavil svoj zámer, vlastnia pozemok v Nebojsi, v lokalite pri autocvičisku. Rád by 

vybudoval 3 tenisové kurty, z toho 2 zakryté, 1 otvorený kurt + sociálne zariadenia. 

Dlhé roky sa venuje trénerstvu tenisu, motivuje deti k športu. 

 
Mgr. Kolek – primátor  

- spýtal sa prítomných občanov na hlavný dôvod nesúhlasu. V prípade ak bude mať k 

dispozícii záporné stanovisko od občanov Nebojse, zámer nepodporí. Zároveň 

informoval, že na MsÚ bol doručený aj investičný zámer od vlastníka autocvičiska p. 

Holúbeka, týkajúci sa individuálnej bytovej výstavby, čo však nie je v súlade s ÚPN 

mesta, musí to byť schválené MsZ. Zatiaľ čo výstavbu športovísk v danej lokalite ÚPN 

mesta umožňuje. 

 
Ľ. Gašparovič - občan  

- problémom je, že uvedená prístupová cesta k autocvičisku je už aj v súčasnosti veľmi 

frekventovaná, jazdí tadiaľ veľké množstvo áut a vybudovanie tenisových kurtov by 

ešte viac zničilo cestu a bol by tam väčší hluk. Odporučil by napojenie prístupu cez 

obchvat. 
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J. Klement – občan 

- napojenie na obchvat ministerstvo určite nepovolí, preveroval to. 

 
Mgr. Kolek – primátor  

- keďže si J. Klement mal možnosť vypočuť argumenty občanov mestskej časti, pýta sa 

či vie občanom uvedenej lokality ponúknuť nejaký benefit. 

 
J. Klement  – občan 

- môže ponúknuť bezplatné hodiny v určitých intervaloch pre obyvateľov 

 
Ľ. Gašparovič - občan  

- Nebojsa je prestárla časť, nie je využívané ani multifunkčné ihrisko, nebudú sa využívať 

ani tenisové kurty. Majú problém s cestou. 

 
JUDr. Očenášová – poslankyňa MsZ 

- vypočula si obe strany. Odporúča pánovi Klementovi zamerať sa na to, čo obyvateľov 

najviac trápi. Skrášliť, zlepšiť príjazdovú komunikáciu. 

 
p. Radičová - občianka 

- pýta sa prečo sa aj majitelia autoškoly nepodieľajú na rekonštrukcii príjazdovej 

komunikácie. 

 
Mgr. Kolek – primátor 

- v prípade ak bude majiteľ autoškoly žiadať o zmenu ÚPN, môžu dostať podmienené 

opravu komunikácie. 

 
A.Deáková - občianka 

- o aktivite – zámere výstavby tenisových kurtov ako občianka mestskej časti Nebojsa 

ani nevedela, kto rozhodol, že občania nesúhlasia? Bolo by vhodné v takýchto prípadoch 

zvolať osobitné stretnutie s obyvateľmi, kde by si to občania vzájomne prediskutovali. 

 
L. Suchopová – občianka 

- pýta sa v akom štádiu je vybudovanie internetu a kto bude poskytovateľom? 

 
Mgr. Kolek – primátor  

- kontaktoval pána Dubu zo spoločnosti MAXNETWORK, Veľké Úľany, ktorá bude 

poskytovateľom. Internet sa bude budovať hneď ako sa zaháji výstavba stavebného 

obvodu – Perla Nebojsa. 

 
Ľ. Gašparovič – občan 

- len by chcel pripomenúť, že ak by sa mala cesta opraviť tak nielen zaplátať, ale riadne 

zrekonštruovať. 

 
JUDr. Očenášová – poslankyňa MsZ 

- navrhne predsedovi Výboru mestskej časti Nebojsa zvolať stretnutie občanov mestskej 

časti s investorom pánom Klementom, na ktorom bude podrobne rozdiskutovaný jeho 

zámer. 
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Ľ. Gašparovič - občan  

- spýtal sa na passport zelene pre mestské časti. Žiada o pokosenie a úpravu pozemku – 

zeleného pásu pozdĺž miestnej komunikácie. Bola prisľúbená pomoc zo strany poslanca 

T. Horvátha. 

- pýta sa, kto je po novom správca cintorína, nakoľko je v hroznom stave.  

- žiada orezanie tují vyčistenie cintorína, pokosenie 

- požiadal mestskú políciu aby hliadky mohli aspoň raz denne a večer skontrolovať 

priestor pred cintorínom. 

- taktiež žiada opravu kaplnky, je to už dlhodobá požiadavka občanov a opravu rozbitých 

chodníkov 

 
Mgr. Kolek – primátor  

- musí sa preveriť vlastnícky vzťah pozemku a v prípade, že bude vlastníkom mesto, 

zahrnie sa tento pás do kosebného plánu. 

 
Ing. Poľakovský – prednosta úradu 

- momentálne máme passport zelene k dispozícii len z roku 2004. Do roku 2025 sa dávajú 

financie na digitalizáciu passportu, v ktorom budú zakomponované aj mestské časti. 

Vďaka tomu nastane v roku 2025 výrazný posun. 

 
Mgr. Kolek – primátor  

- čo sa týka správy cintorína po prechode kompetencií patrí pod oddelenie Správy 

majetku mesta, ktoré výkon prác zadáva spoločnosti Správa mestského majetku Galanta 

s.r.o. Kolegov upozorní k zjednaniu nápravy. 

- ku kaplnke – zvolal rokovanie s novým pánom farárom z dôvodu riešenia rekonštrukcie 

kaplnky. No na rokovaní sa zistilo, že pozemok pod kaplnkou je mestský, ale budova 

nepatrí nikomu. V tejto súvislosti bude odoslaný list na Trnavskú arcidiecézu. 

 
Ľ. Gašparovič - občan 

- vedľa štátnej cesty / oproti SO PERLA/ zostala po realizácii kanalizačnej prípojky 

prepadnutá dlažba. Je potrebné vyzvať realizátora  prác k zjednaniu nápravy – opravy 

chodníka. 

- vyjadril pochvalu TsMG, že boli nápomocní pri zbere ako aj pri kosení pozemkov a 

uprataní v obci 

- má požiadavku k TsMG – ako sú lipy pri chodníku popri rybníku je potrebné plochu 

pokosiť a orezať plané časti stromov 

- taktiež k TsMG - vybrať 2 veľké stĺpy pozdĺž rybníka, bránia koseniu 

 
Ing. Poľakovský – prednosta 

- -sú to veľké stĺpy, nebude to jednoduché a lacné, treba tam veľkú techniku 

 
Mgr. Kolek – primátor  

- -preverí sa skutkový stav a dá sa spracovať cenová kalkulácia k ich odstráneniu 

 
Ľ. Gašparovič - občan 

- poukázal na potrebu riešenia neprispôsobivých občanov, ktorých rodinný dom sa 

nachádza v strede dediny. Je tam veľký neporiadok, ktorý zasahuje aj do chodníka 

 
p. Stranovská – občianka 

- obáva sa, že nové investičné aktivity v mestskej časti znížia tlak vody a problémy s 

kanalizáciou. Nevie či by to nová výstavba nezhoršila. 
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Ľ. Gašparovič - občan 

- Zúčastnil sa dvoch stretnutí, na ktorých sa diskutovalo o výstavbe a bolo povedané, že 

aj voda aj kanalizácia je v norme 

- -Pýta sa či sa neplánuje vybudovanie cyklotrasy cez Nebojsu 

 
Mgr. Kolek – primátor 

- -môže povedať, že nie 

 

Úlohy vyplývajúce zo zasadnutia 

 

1. Preveriť začiatok výstavby stavebného obvodu Perla Nebojsa 

 

Z: Mgr. V. Sabová 

T: november 2024 

 

2. Preveriť vlastníkov pozemkov smerom k autocvičisku a vyzvať ich k pokoseniu a 

úprave pozemkov  

 

Z: Mgr. Amrichová  

T: November/December 2024 

 

3. Pokosenie cintorína, orezanie tují, vyupratovanie, vyčistiť rýny 

 

Z: Ing. Nagyová 

T: priebežne 

 

4. Zvýšiť kontroly priestoru pri cintoríne, najmä vo večerných hodinách 

 

Z: M. Grell 

T: priebežne 

 

5. Zaslať list na Trnavskú arcidiecézu za účelom riešenia vlastníckych vzťahov a 

opravy kaplnky v Nebojsi 

 

Z: Mgr. Gešková 

T: November 2024 

 

6. Po preverení vlastníckych vzťahov, v prípade ak pôjde o mestský pozemok, zahrnúť 

ho do kosebného plánu a pravidelne udržiavať a ak je tento pozemok  mestský 

zahrnúť ho do passportu zelene. 

 

Z: Mgr. Popluhár 

T: rok 2025 

 

7. Vyzvať realizátora rozkopávky kanalizácie oproti SO PERLA o opravu prepadnutej 

dlažby chodníka.  

 

Z: Mgr. V. Sabová 

T: November 2024 
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8. Vyzvať neprispôsobivých občanov RD k náprave správania a k zjednaniu 

poriadku.                   Z: Mgr. Molnáriová, M. Grell 

T: November 2024 

 

9. Pokračovať v oprave chodníkov a ciest.    

Z: Mgr. V. Sabová 

T: rok 2025/2026 

 

10. Vyčísliť výšku finančných prostriedkov za daň z rozvoja pre Nebojsu.  

Z: Ing. Srnka 

T: stála  

   

11. Preveriť vlastnícky vzťah k areálu tzv. autocvičište.  

Z: JUDr. Semková Šablatúrová 

T: November 2024  

 

 

 

         

 

Zapísala: Mgr. Morovičová 
 


